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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:464 Trafikverkets avgifter och hanteringen av arrangemang för 
ideella föreningar

Vi har tidigare diskuterat besluten om att inte begära ersättning från ideella 
föreningar och organisationer för kostnader i samband med skyltning och andra 
åtgärder vid arrangemang på allmänna vägar. Det fanns flera exempel på att 
idrottsföreningar och andra föreningar drabbades av höga avgifter som 
dessutom upplevdes som oskäliga. Under 2023 hade Trafikverket möjlighet att 
avstå från att begära ersättning från ideella föreningar och organisationer för 
kostnader för anordningar som tillfälligt behövs vid ett tillfälligt arrangemang 
eller motsvarande på allmän väg där staten är väghållare.

Trafikverket har återkommit med olika förslag på hur ersättning och 
kostnader skulle kunna lösas vid berörda arrangemang. Statsrådet meddelade i 
oktober 2023 att man skulle återkomma i frågan i närtid.

Nu är det 2024 och ännu har varken jag eller föreningarna fått något besked om 
vad som händer med deras arrangemang och Trafikverkets avgifter. 
Osäkerheten är stor.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

När kommer regeringens förslag, och vad kommer lösningen att bestå av?

………………………………………

Lars Isacsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-01-04
Besvaras senast
2024-01-18
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


